
Sierpc 25.08.2021 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPC 

 

INTERPELACJA 

 

    Mieszkańcy Sierpca, którzy korzystają z zielonych płuc Parku Solidarności – poprosili o 

przekazanie Panu Burmistrzowi swoich spostrzeżeń i oczekiwań: 

1. Nie mogą zrozumieć dlaczego nie ma w parku ławek przy wszystkich alejkach. 

( Są tylko 2 ławki. ) 

2. Seniorzy z Sierpca noszą do parku ze sobą stołeczki. 

3. Zdaniem seniorów najnowsze ławki są niewygodne i bardzo słabe. 

4. Bardzo chwalili ławki poprzednie – ich zdaniem mocne i bardzo wygodne, bezpieczne, 

z łatwością siadało na nich kilka osób. 

5. Seniorzy tęsknią do poprzednich ławek. 

 

 



 

 

 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA GIL 

 


